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Protokół Nr 32 /21 

posiedzenia Komisji Społecznej 

z dnia 22 grudnia 2021r.   

            W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji – (Lista obecności w załączeniu),  Z-ca 

Wójta Gminy – Ł. Zasim, Sekretarz Gminy – J. Chomczuk, B. Masalska – Skarbnik Gminy, p. L. 

Tarasiewicz – Dyrektor SP w Narewce. Przewodniczący posiedzenia – P. Nieścieruk powitał 

obecnych i przedstawił porządek obrad posiedzenia, do którego nie wniesiono uwag. Komisja 

jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (5 głosów „za”), który przedstawia się 

następująco: 

1. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXIV sesję Rady Gminy. 

2. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXIV sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) 

n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XXXIV sesji w dniu 28 grudnia 2021 r. (5 głosów „za”) 

dotyczące projektów uchwał w sprawie:  

- zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2021;  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2021-2030; 

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030; 

- uchwalenia budżetu Gminy Narewka na rok 2022; 

Skarbnik Gminy omawiając projekt budżetu gminy na 2022 rok oraz projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2022 rok wyjaśniła, że otrzymała pozytywne Uchwały 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku Nr RIO.II-00310-128/2021 z dnia 10 

grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Narewka 

na 2022 rok oraz o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy oraz Nr 

RIO.II – 00311-128/2021 w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030. Skarbnik 

udzieliła wyjaśnień dot. poszczególnych zapisów projektu uchwały budżetowej m.in. 

wynagrodzeń bezosobowych, kar i odszkodowań, ochrony powietrza, kosztów 

prokuratorskich, wydatków inwestycyjnych. Podejmowano temat planowanych kosztów 

utrzymania jednostek gminy tj. DDP, Stanicy, OEE, a także wydatków dotyczących promocji 

gminy. W. Bondaruk zwróciła uwagę na niską kwotę środków finansowych przeznaczonych 



na szkolenia pracowników. Komisja przy 4 głosach „za” i 1 „ wstrzymującym się” 

zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie budżetu gminy.   

 - ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Narewka; 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że na podstawie 

obowiązujących przepisów prawa radni zobowiązani są do podjęcia uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta. Omówił szczegółowo uzasadnienie do projektu uchwały. W 

tym miejscu głos zabrał Przewodniczący Rady, który zaproponował ustalenie wynagrodzenia 

Wójta na poziomie kwot: wynagrodzenie zasadnicze: 10 000,00zł, dodatek funkcyjny w 

wysokości 3 000,00 zł. Przedstawiono propozycję Komisji Rewizyjnej. W. Bondaruk 

podejmując dyskusję wyjaśniła, że większość gmin przyjmuje minimalne stawki 

zaproponowane przez ustawodawcę, które są 100% wzrostem w stosunku do poprzedniego 

wynagrodzenia. Komisja podejmowała dyskusję rozważając stawkę minimalną, 

wypośrodkowaną do uwzględnienia w projekcie. Przewodniczący posiedzenia poddał pod 

głosowanie minimalne stawki tj. 8200,- wynagrodzenie zasadnicze i 2520,- dodatek 

funkcyjny (3 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”).  

- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka; 

- uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Narewka na 2022 rok; 

- Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i  Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Narewka na 2022 rok; 

- określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku osłonowego; 

W tym miejscu Sekretarz J. Chomczuk wyjaśnił, że trwa proces legislacyjny 

dotyczący ustalenia dodatku osłonowego przez Sejm i w związku z tym zaproponował 

wykreślenie projektu uchwały z porządku obrad i Komisji.  

- w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd na czas nieoznaczony 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Narewka na rzecz gminnej jednostki 

organizacyjnej, 

- w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na cel publiczny na 

rzecz samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminny Ośrodek Kultury w Narewce, 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Narewka. 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk zabierając głos wyjaśnił, że zapisy uchwał regulują stan 

prawny nieruchomości, którymi dysponuje GOK w Narewce. Wyjaśnił, że projekt uchwały 

jest konsekwencją kontroli RIO, która zobowiązała Urząd Gminy do doprecyzowania 

własności tych nieruchomości. Komisja przy 4 głosach „za” i 1 „wstrzymujący się” 

zaopiniowała projekt uchwały.  



Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano projekty uchwał będące 

przedmiotem obrad Komisji. (W załączeniu).  

Do punktu 2-go. Wolne wnioski.  

Komisja wystąpiła z zapytaniem o podwyżki dla pracowników.  Sekretarz wyjaśnił, że będzie 

to decyzja Wójta.  

K. Szwarc wystąpił z zapytaniem o przeznaczenie środków za szczepienia przeciwko COVID-

19. Z-ca Wójta wyjaśnił, że środki finansowe mogą być wydatkowane na działania związane z 

przeciwdziałaniem pandemii.  

P. Nieścieruk zgłosił brak oświetlenia w Ochrymach na słupie nr 24. 

W. Bondaruk zaapelowała do Przewodniczącego Komisji o precyzyjne przedstawianie 

wyników głosowania z posiedzenia Komisji na sesjach.  

B. Birycka zgłosiła do usunięcia topole Siemianówka – Leśna przed mostkiem.  

Podejmowano także temat uzupełniania ubytków w drogach gminnych i żwirowania dróg oraz 

usuwania śniegu.   

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodniczący komisji 

          Paweł Nieścieruk 


